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Dear 0 :

You are receiving this message from the Mational Sun Yat-sen University (NSYSU) because 1 has requested you to provide a recommendation for the 2025 Fall Semester Admission into a Master's Degree Program at NSYSU
Name of Applicant : 1

Contact Number of Applicant : 1

Department/Institute/Program : #JIE5 £ {813

If you are willing to be his/her recommender, please click the button

recommendation process

Note:

1. The deadline for this recommendation is 2025/04/15 17:00

2. If you have difficulties opening the link above, please copy this link h

paste on the web page, then enter the verification code : Y =l

3 If the link is invalid, it may be because the applicant removed the recommender from their list or sent multiple requests. Please use the link from the most recent E-mail to submit your recommendation

Best regards

Student Recruitment Committee of the National Sun Yat-sen University
Tel: +886-7-5252140
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11 9 L A 2 National Sun Yat-sen University

4B F EEL M EE SRecommendation Form
[EEERDET T 2R FEE—S2rFHELEESREaIEERITHEEEENE » MREZ]

1EE A EfRecommender Info (15585

= =

{EECIf there iz a mistake below, you can modify by yourself.

#EName [ [0 | BTETitle [0
REE4 '
T || E | Emal ' B
HEEE o |
Mobile Phone
EEF Applicant Info.
e e A B RBEREERESE
#EName o Department/Institute Program =
EETAE K=EEE ey
1115 FigE
Application 11400029 University/College the Applicant ISIEEEHI IATEREAS
SN Graduated from
BEEEE i
0 E-mail
Contact No. o = - =

SEEEE=EWould you like to recommend the applicant?
® BEE Yes. (B EELI T ZE F{Please fill in the following information.)
O 1EEENo.(FEERE S [ /52 HiPlease click cancel.)

L ﬁ:'ﬂ\[emor

%]

0 Efir = EUnit Head

O ZEFEEEEResearch Project Advisor [EEEESEFEEEE
ResearchProject 1 [ [EYear(s) ; EE 45 EHR =S & EApplicant’s Contribution to the Project Report 1| |

L B E T 3T R 21EN Courze Instructor of BachelorMaster's Degree Programs
O :,‘:tgmﬁdﬁﬁ 135 Master Thesis Advizor
O 255t E =Research Project Emplover

0 E4D : Others, please describel

FEE_.EEE’%( == — )i Relationship with Applicant{pleaze choose one of the following options) :

=E-Duration of the Applicant's Involvement in

Iﬂ

E%%Iﬂﬁ%?ﬁnw long have you known the applicant?

ear(s)| | B Month(z)

O B3 E Well-acquainted

0 ZhE Acquainted

O Ef@EModerately Acquainted
O SRE B Not Acquainted

FEFE EHow well do vou know the applicant?




SNBSS TE  BETEEDET = Pleaze evaluate the applicant objectively in the following table -

$7#E SEvaluating i EFEVery RiFfAbove F= =T Below EEFENot
Ttems Excellent Good Average Average Average Clear
FELEER O 0 0 0 0 0
Learning/Job Attitude ) ) - i

MEEEEN

Bezearch O o} o} O O O
Attitude Potential

B
RS s O O Q 9] O o
Independent Thinking ) )
SmEE
AEE 0 o o o 0 o
Logical Thinking ) )
EEEEn - . - - - E
Creative Thinking - - - - -
AFER . - - - . K
Ereie apatie O o O O
oEsE - . . - - &
T O O O O
XERE O O O < @ O
Writing Ability ) )

SELERRE

Confidence and O ] o o Q O
Maturity

P

HHE o o o o 0 o
Gregarionsness

EENiTEEE ) ~ ~ . - -
Critical Acceptance - : - - h

=EET

English Language o) o) o o) o) 0
Ability

R

—esiE o 0 0 o 0 0

Academic Performance

EEEBRED

Operating Experiment O Q . o Q 8]
Skeills

RESTHER . . . N - I
Laboratory Work Habits - - - - -

FWEFE  BILEEZBREEHBITEN  SHESEREES » FRIBEHIBPI000F =180 FR(ZRE
e WESNAESSESRESISEELIEE (3 HEA ) LIGEEIERN  BYEETE -

General Comments: Please list the applicant’s strengths and weak academic potential, specific contributions to the project
report, etc. Please do not exceed 1800 characters (approximately 1000 Chinese characters), and if there are single or double
quotation marks, please input them i full-width ( * or " ) to avoid file-saving errors caused by incorrect interpretation by the
program.

E8ET EOverall :
O HE 1 #EEStrongly Recommended
O & ERecommended
O #1FEERecommended with Reservations

3= HSubmil(iE £ & FF E & Can't be modified again after submitting the form.)

EvigiCancel




	如何獲知本校招生資訊？
	本校各項招生考試不販售紙本簡章，簡章至遲於報名前20日上網公告，免費瀏覽下載（本校首頁→招生資訊→招生簡章查詢系統）。當年度簡章公告前，請參考前一學年度簡章電子檔。
	取號時填寫個人基本資料，是否代表報名完成？
	報考兩個以上系所(組)，該如何取號？
	證件照上傳失敗怎麼辦？
	報考兩個以上系所(組)時，相關上傳資料也要分開上傳或寄繳？
	是否可更改或刪除已上傳之資料？是否須按確認鍵?
	「其他有助審查之相關資料」僅提供一個上傳欄位，但有多個檔案，該如何處理？
	點選「報名及審查資料上傳」或「檔案上傳」時出現錯誤訊息怎麼辦？
	登入上傳系統點選「檔案上傳」畫面卻沒有反應？
	今年大四或大五延畢生，學歷欄要如何填寫？算是畢業還是肄業？
	報名時勾選「在職生」之工作年資如何計算？
	報名專用信封袋面如何列印？
	一直未收到成績通知單，怎麼辦？
	正取生何時報到?需準備什麼資料？
	備取生如何得知是否備上?需準備什麼資料？
	報到日期考生本人不克前往，可請人代理嗎？
	可，請至本校教務處首頁→學生專區→網路註冊→表單下載→委託書，填妥後由受託人攜至錄取系所報到；或洽錄取系所。
	新生是否會分配宿舍？
	是否提供獎學金？
	如何前往本校？

